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INTERPELACJA

Dotyczy: Naprawy chodnikaptzy ul' Orlej'

W imieniu mieszkańców Dqbia proszę o naprawę chodnika ( ok. 100m )przy ul.

orlej obok Zespołu Szkół nr15. Chodnik ze wzg|ędu na dziurawą nawierzchnię i

wYstaiące ptyty chodnikowe stwarza niebezpieczeństwo d|a pieszych.

( szczególnie dzieci id4cych do szkoĘ }. Za pozytywne załatwienie tej sprawy

serdecznie dziękuję.
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